
 

   

 
  
 
Aan de raad van de gemeente Almere 
 
 
  
 

Onderzoek naar bekostigingsmogelijkheden van een IJmeerverbinding 

 
Geachte raad, 
 
Op 11 juni 2019 hebben wij kennis genomen van een onderzoek dat wordt gestart 
naar de bekostigingsmogelijkheden van een IJmeerverbinding. Met deze brief 
informeren wij u nader. 
 
Wij zijn verheugd dat Staatssecretaris Knops heeft aangekondigd om, in 
samenwerking met de partners van Almere 2.0, een onderzoek te laten uitvoeren 
naar een IJmeerverbinding in relatie tot de ontwikkeling van Pampus. Het Rijk 
onderstreept hiermee het belang van een gezamenlijke zoektocht naar het realiseren 
van een goede bereikbaarheid als onderdeel van de verstedelijkingsopgave. Het 
streven is om komend najaar de inhoudelijke resultaten van het onderzoek mee te 
nemen in het op te stellen Handelingsperspectief voor de Oostflank van de 
Metropoolregio Amsterdam (MRA). Link naar: Interview Staatssecretaris Knops  
 
Tijdens de Politieke Markt van 23 mei 2019 spraken wij met u over het opstellen 
van een Handelingsperspectief, om de volgende stappen in een evenwichtige en 
kwalitatieve groei van Almere mogelijk te maken. Wij spraken over de historie in de 
samenwerking met het Rijk, Flevoland en Amsterdam. Over de gezamenlijke ambitie 
van de samenwerkende partners om een ecologisch, sociaal en economisch 
duurzame ontwikkeling van deze stad en regio mogelijk te maken. Een groei niet 
alleen in woningaantallen maar ook bijvoorbeeld op het gebied van cultuur, 
onderwijs, bereikbaarheid en economie. 
 
Wij spraken ook over onze ambitie om samen met u, de stad en onze partners te 
komen tot een volgende stap. Hoewel wij de afgelopen jaren grote stappen gezet 
hebben, zijn wij nog lang niet klaar. Denk aan het tekort aan betaalbare woningen, 
aan de achterblijvende werkgelegenheid in Almere. Met verdere groei zijn tevens 
aanvullende afspraken over voorzieningen en bereikbaarheid nodig. Daarom hebben 
het Rijk, de provincie Flevoland, de gemeenten Amsterdam en Almere met elkaar de 
ambitie uitgesproken te komen tot een nieuw Handelingsperspectief voor de 
oostflank van de Metropoolregio Amsterdam. Daarbij maken wij ook nieuwe 
afspraken over de groei van Almere in de periode 2020-2030. 
 
Als onderdeel van de groeiopgave van Almere is Pampus altijd als mogelijkheid 
genoemd. Voor de gemeente Almere is de realisatie van een IJmeerverbinding 
daarbij een randvoorwaarde. Het financieren van infrastructuur uit de gasbaten uit 
Groningen is echter niet meer vanzelfsprekend.  
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Daarom wordt op initiatief van het Rijk (Binnenlandse Zaken, Infrastructuur & 
Waterstaat en het Rijksvastgoedbedrijf) onderzocht welke alternatieve 
bekostigingsmogelijkheden er zijn voor een IJmeerverbinding. Het Rijk onderzoekt 
dit samen met de provincie Flevoland en de gemeenten Almere en Amsterdam, en 
brengt dit in als bouwsteen voor het Handelingsperspectief. 

Wij zijn blij met deze eerste betekenisvolle stap en met de wijze waarop het Rijk zich 
inspant voor de totstandkoming van het Handelingsperspectief. Het bevestigt dat er 
met hernieuwde kracht en energie wordt gewerkt aan de verstedelijkingsopgave van 
Almere. Na de zomer zullen wij u informeren over de stand van zaken. 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders van Almere, 
 
 
 
de secretaris,    de burgemeester, 
R. Wielinga    F.M. Weerwind 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


